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Van: @odnzkg.nl>  
Verzonden: vrijdag 27 mei 2022 11:15 
Aan: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: FW: BO Park Nauerna --> klachten van bewoners 
 
Dag  
  
Zie hieronder de toelichting van mijn collega , Toezichthouder  
  
Groet   
  

Van: @odnzkg.nl>  
Verzonden: donderdag 26 mei 2022 11:24 
Aan: @odnzkg.nl> 
CC: @odnzkg.nl> 
Onderwerp: RE: BO Park Nauerna --> klachten van bewoners 
  
Goedemorgen   
  
Sinds 16 december 2021 heeft de OD NZKG 14 meldingen van overlast ontvangen.  
De meldingen zijn door 3 omwonenden ingediend.  
Alle meldingen gaan over geuroverlast en worden door de melders toegewezen aan de op- en overslag van bodemassen.  
  
De heer  (voorzitter buurtschap Nauerna) heeft in een gesprek met de OD zijn zorgen uitgesproken over de op- 
en overslag van bodemassen.  
De zorgen gaan over blootstelling aan gevaarlijke stoffen en stof- en geur overlast.  
  
Acties door OD: 

- locatie wordt direct bezocht bij een melding van overlast;    
- locatie wordt preventief bezocht bij een windrichting tussen de 220 en de 260 graden;  
- de heer  heeft via whatsapp contact met de inspecteur van Afvalzorg en meld direct als hij overlast 

ervaart;   
- een stofonderzoek is in voorbereiding en dient nog te worden uitgevoerd. 

  
Resultaten tot nu toe:   

- Afvalzorg heeft in één geval aangeven dat de geuroverlast mogelijk van de inrichting afkomstig is;  
- onze inspecteurs hebben de geur van bodemassen nog niet bij de woningen van de melders waargenomen;  
- de e-Nose ter hoogte van Nauerna 6 te Assendelft heeft nog geen verandering van luchtsamenstelling 

waargenomen die gelijkend is aan de luchtsamenstelling van bodemassen.  
  
Laatst ontvangen melding 22 februari 2022.    
  
Met vriendelijke groet,  

  
Toezichthouder  

  
  
  
  
  
  

Van: @odnzkg.nl>  
Verzonden: woensdag 25 mei 2022 12:40 
Aan: @odnzkg.nl> 
Onderwerp: FW: BO Park Nauerna --> klachten van bewoners 
  
Dag , 
  
Graag je aandacht voor onderstaande mail over klachten van bewoners bij Nauerna. 
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Zijn deze bekend bij je en zo weet ja weet je ook of hier iets mee gedaan is? 
  
Volgende week heeft de gedeputeerde van de PNH een overleg met omwonenden van Nauerna. 
  
Hoor graag van je.  
  
  
Vriendelijke groet, 
  

 
Senior Accountmanager  
  
Tel:  
  

 
  
Ebbehout 31 
1507  EA  Zaandam 
  
  
  

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 24 mei 2022 13:33 
Aan: @odnzkg.nl> 
Onderwerp: FW: BO Park Nauerna --> klachten van bewoners 
Urgentie: Hoog 
  
Zie bijgaande vraag. 
  
Met vriendelijke groet, 
  

 
 OD Noordzeekanaalgebied 

Provincie Noord-Holland 
  
Houtplein 33 
2012 DE Haarlem 
Postbus 3007 
2001 DA Haarlem 
  
T (023)  
M (06)   
E @noord-holland.nl 
Vaste werkdagen ma, di, woe, do 
  
  

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 24 mei 2022 13:13 
Aan: @noord-holland.nl> 
CC: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: BO Park Nauerna --> klachten van bewoners 
Urgentie: Hoog 
  
Beste  
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Zou jij na willen gaan wat de OD NZKG doet met de klachten rondom Nauerna, onder andere over geur? Deze vraag 
staat al uit bij de OD NZKG, maar we hebben hier nog geen antwoord op gekregen. Het is belangrijk omdat volgende 
week woensdag het BO Park Nauerna plaats vindt, Jeroen Olthof heeft bewoners beloofd met antwoorden te 
komen. Bewoners hebben via  aangegeven dat ze hier volgende week antwoorden op verwachten. We hebben 
de voorbereidende stukken maandag in de staf, bereidt dit voor. Dankjewel alvast! 
  
Vriendelijke groeten, 
  

 
  

 
 

  
023   /  
  
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 
  
  

 
  
  
  

 Denk aan het milieu voor u besluit deze mail te printen! 

Aanvragen, meldingen, zienswijzen, klachten, verzoeken Wet openbaarheid van bestuur en verzoeken om 
informatie, kunnen uitsluitend via de daarvoor bestemde formulieren op digitale wijze worden ingediend en niet via 
dit e-mailadres. Als een digitaal formulier is ingediend wordt er een zaak aangemaakt in ons systeem. Verdere 
digitale communicatie vindt uitsluitend via de zaak plaats. Stukken of reacties die naar dit e-mailadres worden 
verzonden worden als niet ontvangen beschouwd, en er gaan geen wettelijke termijnen lopen. Informatie over de 
digitale werkwijze en de digitale bereikbaarheid van de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied is beschikbaar op 
de website van de OD NZKG. Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden ontleend. De Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit de elektronische verzending van dit 
bericht en de bijlage(n). De inhoud van dit e-mailbericht (en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n). Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en 
het bericht te verwijderen. De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied staat er niet voor in dat de integriteit van dit 
bericht behouden is gebleven. Ook garanderen wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is 
onderschept of vatbaar is geweest voor tussenkomst (door derden). 
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Vandaar dat ik je vriendelijk wil vragen of de volgende 2 mogelijke oplossingsrichtingen zouden kunnen worden 
gerealiseerd: 

1. continu nathouden van de bergen AVI-bodemas; 
2. de voorraden AVI-bodemas minimaliseren; 

 
Bij voorbaat dank voor je reactie. 
 
Groeten, 

 
 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 13:29 
Aan:  <ewald@nauerna.com> 
CC: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; '  
Onderwerp: RE: Stankklacht 16 December 
 
Beste  
 
Zoals je weet, vinden wij het belangrijk dat iedere geurklacht gemeld wordt. In dat geval kunnen wij gericht proberen 
na te gaan wat de oorzaak is en of wij hier invloed op uit kunnen oefenen.  
 
De opslag van bodemas is een vergunde activiteit. Naleving van onze vergunning staat bij ons hoog in het vaandel. 
Wij proberen door middel van good housekeeping overlast naar de omgeving zoveel mogelijk te voorkomen. Hierover 
hebben wij ook zeer regelmatig contact met de gebruikers van onze locatie. Dit neemt niet weg dat er 
omstandigheden kunnen zijn, waardoor er toch geurbeleving kan plaatsvinden en dit past binnen hetgeen vergund is.  
 
Ik denk dat we vandaag met uitzonderlijke weersomstandigheden te maken hebben gehad. Het was en is vrijwel 
windstil. Daardoor kan geur accumuleren en de geurpluim als het ware gaan drijven. Ik denk dat hiervan momenteel 
sprake is. Vanochtend heb ik zelf ook een geurronde door Nauerna gedaan en een lichte bodemas geur kunnen 
waarnemen.  
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, manager Beheer & Nazorg 

T +31  | M +31   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
    

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:52 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; '  
Onderwerp: Stankklacht 16 December 
 
Let op: Deze mail is afkomstig van buiten Afvalzorg, klik niet op links en open geen bijlagen tenzij de afzender bekend is en je zeker weet dat 
de inhoud veilig is. Indien spam -of vermoeden van spam, mail dan naar spam@afvalzorg.nl. 
Beste , 
 
Zie onderstaande over het blijvende stankprobleem. 
Kun jij hier vanuit directieniveau op reageren en nu eindelijk echte oplossingen uit laten voeren. 
We zijn klaar met het pappen en nathouden.  
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Die overlast moet nu een keer serieus worden aangepakt. 
Ik heb geen zin om je wederom met Kerst te moeten bellen. 
 
@ , @ , @ , @ , ik heb jullie in de CC gezet omdat dit naast het RIVM-traject ook serieuze 
aandacht moet krijgen. Mijn verzoek is om het ook op de agenda te zetten van het volgende bestuurlijk overleg. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:32 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 

@hotmail.com' @hotmail.com> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 16 December 
 
Beste , 
 
Dank voor de snelle reactie. 
 
Voor alle duidelijkheid geef ik mee dat deze stank zeer regelmatig is te ruiken. 
Wij maken ons ook grote zorgen over onze gezondheid omdat naast stank er wellicht ook schadelijke stoffen in de 
lucht zitten. 
Daarmee doe ik een beroep op jullie om snel een oplossing uit te voeren. 
 
Als ik even mee mag denken, dan zie ik 2 acties die jullie kunnen uitvoeren: 

1. De bergen bodemassen (zowel ruw alsook behandeld) continu goed nat houden; 
2. De bergen af te voeren naar afnemers en daarmee de voorraad/hoogte te minimaliseren; 

 
Ik hoor graag wat jullie op welk moment zullen oppakken. 
Daarnaast heb ik het verzoek of jullie dit ook bij de omgevingsdienst kunnen melden. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 10:50 
Aan: @nauerna.com; @hotmail.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: Geurklacht 16 December 
 
Geachte mevrouw  en meneer   
 
Uw klachten zijn in goede orde ontvangen. Ik vind het zeer spijtig dat u geuroverlast heeft ondervonden deze 
ochtend.  
Ik ben vanochtend zelf ook een geurronde wezen doen en ik kan uw klachten bevestigen en toewijzen aan 
bodemassen die bij ons op het terrein aanwezig zijn. Doordat het zo goed als windstil was kan er een ophoping van 
de geuren van bodemassen hebben plaatsgevonden waardoor deze met een zucht wind bij u terecht is gekomen. 
Wij gaan inspanningen verrichten om deze geurhinder in de toekomst te voorkomen.  
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, beheerder Technische Installaties 

5.1.2e5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e
5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e



5

T +31(0)88 -  | M +31 (0)6 -   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
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En weet dat hij ook een directe lijn heeft met gedeputeerde Olthof, namelijk via het Park Nauerna. we zijn overigens 
niet voornemens om het onderzoek, dat het RIVM gaat uitvoeren naar veilige recreatie Park Nauerna, uit te breiden 
naar geurhinder. Dat valt, helaas voor BGN, buiten de scope van het onderzoek.  
 
Vriendelijke groeten, 
 

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid  
023- /  
 
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 

 
 

 
 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 10:13 
Aan: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: FW: Geurklacht 13-1 
 

 
 
Dat ik  belde voor het BO op 1 maart, bracht hij ook deze mail ter sprake. Heeft hij vanmorgen verzonden. 
Naar mening van BGN doet Afvalzorg te weinig aan de klachten. Ook vanuit de Omgevingsdienst wordt de reactie als 
te gering ervaren, ook door personeelswisselingen onduidelijk wie er mee bezig is (?).  
BGN doet een beroep op de provincie, om dit op zich te nemen, om hier een rol in te pakken. Hij verwijst wederom 
naar de mogelijkheid om dit in het overleg omtrent Park Nauerna op te nemen. 
Hij verwijst ook naar het Tata dossier, daar laat de provincie onderzoek doen door het RIVM naar wat er 
daadwerkelijk wordt uitgestoten, kan dat hier ook niet? 
 
Ik heb aangegeven dat de klachten in principe moeten worden ingediend bij de Omgevingsdienst. En dat ik met jou 
zou overleggen of en hoe we dit een vervolg kunnen geven. Wellicht een gesprek met de ODNZKG, hoe zij dit traject 
ervaren en welke acties er wellicht al lopen nav de klachten? 
 
 

 
Beleidsadviseur Bodem, Ondergrond en Afval 

Sector Omgevingsbeleid, Team Leefbaarheid 

 

Werkdagen ma, di, wo en do 

M   

@noord-holland.nl 

www.noord-holland.nl 

Houtplein 33  2012 DE Haarlem  
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Van: @nauerna.com>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 09:20 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 

@zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>; ' 
@afvalzorg.nl>; 'Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied' <behandelaarzaak@odnzkg.nl>; 

belangengroep@nauerna.com 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste   --- CC      OD 
 
We zijn al bijna 4 weken verder zonder dat ik een reactie heb mogen ontvangen op onderstaande mails. 
Vandaag is er wederom sprake van stank en stof van de AVI-bodemassen. 
Omdat jullie niet netjes reageren heb ik gemeente, provincie en omgevingsdienst in de CC gezet in de hoop dat het 
probleem nu wel serieus wordt aangepakt. 
 
Groeten, 

 
 
Referentie ODNZKG: 
mzrdrefpgxh94btvx09unlxxrqcrwy07pyeooku26kgp2lkferdrzm 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: woensdag 26 januari 2022 08:32 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
We zijn ondertussen meer dan 2 weken verder, terwijl ik nog totaal geen reactie heb mogen ontvangen. 
Misschien ben je op vakantie of ziek, maar dan kunnen  of  wellicht reageren. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 20 januari 2022 13:11 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
We zijn een week verder, maar ik heb nog geen reactie op mijn mail mogen ontvangen.  
Vandaar dat ik graag even bij je na wil vragen of je al wat antwoorden beschikbaar hebt. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 15:43 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
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Beste  
 
Dank voor je terugkoppeling. 
Dat jullie er wat aan zullen doen heb ik nu al aardig wat keren te horen gekregen, maar omdat de stankoverlast aan 
blijft houden wil ik vragen: 

1. wat jullie nu al gedaan hebben? 
2. en wat jullie er aan gaan doen? 

 
Ik wil ook graag weten wat de oorzaak is. 
Via de omgevingsdienst heb ik zojuist opgevangen dat de oorzaak gerelateerd is aan het lossen van een schip en dat 
jullie het idee hebben dat het vooral damp is i.p.v. stof. 
Kunnen jullie wat extra informatie geven zodat ik beter begrijp waarom we overlast ervaren: 

3. Wordt het schip gelost met overladen van de as in vrachtwagens die vervolgens bij de bergen AVI-
bodemassen worden geleegd? 

4. Wordt dat laag bij de grond gedaan of bovenop de berg? 
5. Wat is de oorsprong van de AVI bodemassen?  

Van welke AVI is dit afkomstig en welke stoffen zitten hierin? 
6. Klopt het dat jullie momenteel niet sproeien bij deze activiteiten? 

 
Bij voorbaat dank voor het beantwoorden van de vragen. 
 
Groeten, 

 
 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 15:18 
Aan: @nauerna.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: Geurklacht 13-1 
 
Geachte heer   
 
Uw geurklacht is in goede orde ontvangen. Het is zeer spijtig dat u weer geuroverlast heeft ondervonden.   
Tijdens onze eigen geurronde hebben wij ook een geur waargenomen bij u in de omgeving wat afkomstig is van ons 
terrein.   
Wij zullen inspanningen verrichten om geuroverlast tegen te gaan in de toekomst.  

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, beheerder Technische Installaties 

T +31(0)88 -  | M +31 (0)6 -   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
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Van:
Verzonden: dinsdag 11 april 2023 16:32
Aan:
CC:
Onderwerp: Woo-verzoek Nauerna

 
Senior Beleidsadviseur Industrie & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 16:45 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
@noord-holland.nl> 

Onderwerp: FW: Stankklacht 16 December 

Ter info, het antwoord van Afvalzorg. Bewoners kunnen klachten het beste ook melden bij het bevoegd gezag. 

https://loket.odnzkg.nl/formulier/contactformulier/ 

Vriendelijke groeten, 

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid 
023-   / 

Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 

Van @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 13:29 
Aan: @nauerna.com> 
CC: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>;  
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@noord-holland.nl>;   
Onderwerp: RE: Stankklacht 16 December 
 
Beste  
 
Zoals je weet, vinden wij het belangrijk dat iedere geurklacht gemeld wordt. In dat geval kunnen wij gericht proberen 
na te gaan wat de oorzaak is en of wij hier invloed op uit kunnen oefenen.  
 
De opslag van bodemas is een vergunde activiteit. Naleving van onze vergunning staat bij ons hoog in het vaandel. 
Wij proberen door middel van good housekeeping overlast naar de omgeving zoveel mogelijk te voorkomen. Hierover 
hebben wij ook zeer regelmatig contact met de gebruikers van onze locatie. Dit neemt niet weg dat er 
omstandigheden kunnen zijn, waardoor er toch geurbeleving kan plaatsvinden en dit past binnen hetgeen vergund is.  
 
Ik denk dat we vandaag met uitzonderlijke weersomstandigheden te maken hebben gehad. Het was en is vrijwel 
windstil. Daardoor kan geur accumuleren en de geurpluim als het ware gaan drijven. Ik denk dat hiervan momenteel 
sprake is. Vanochtend heb ik zelf ook een geurronde door Nauerna gedaan en een lichte bodemas geur kunnen 
waarnemen.  
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, manager Beheer & Nazorg 

T +31(0) 88 -  | M +31   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
    

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:52 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; '  
Onderwerp: Stankklacht 16 December 
 
Let op: Deze mail is afkomstig van buiten Afvalzorg, klik niet op links en open geen bijlagen tenzij de afzender bekend is en je zeker weet dat 
de inhoud veilig is. Indien spam -of vermoeden van spam, mail dan naar spam@afvalzorg.nl. 
Beste , 
 
Zie onderstaande over het blijvende stankprobleem. 
Kun jij hier vanuit directieniveau op reageren en nu eindelijk echte oplossingen uit laten voeren. 
We zijn klaar met het pappen en nathouden.  
Die overlast moet nu een keer serieus worden aangepakt. 
Ik heb geen zin om je wederom met Kerst te moeten bellen. 
 
@  @  @  @  ik heb jullie in de CC gezet omdat dit naast het RIVM-traject ook serieuze 
aandacht moet krijgen. Mijn verzoek is om het ook op de agenda te zetten van het volgende bestuurlijk overleg. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:32 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 

@hotmail.com' < @hotmail.com> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 16 December 
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Beste  
 
Dank voor de snelle reactie. 
 
Voor alle duidelijkheid geef ik mee dat deze stank zeer regelmatig is te ruiken. 
Wij maken ons ook grote zorgen over onze gezondheid omdat naast stank er wellicht ook schadelijke stoffen in de 
lucht zitten. 
Daarmee doe ik een beroep op jullie om snel een oplossing uit te voeren. 
 
Als ik even mee mag denken, dan zie ik 2 acties die jullie kunnen uitvoeren: 

1. De bergen bodemassen (zowel ruw alsook behandeld) continu goed nat houden; 
2. De bergen af te voeren naar afnemers en daarmee de voorraad/hoogte te minimaliseren; 

 
Ik hoor graag wat jullie op welk moment zullen oppakken. 
Daarnaast heb ik het verzoek of jullie dit ook bij de omgevingsdienst kunnen melden. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 10:50 
Aan: @nauerna.com; @hotmail.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: Geurklacht 16 December 
 
Geachte mevrouw  en meneer   
 
Uw klachten zijn in goede orde ontvangen. Ik vind het zeer spijtig dat u geuroverlast heeft ondervonden deze 
ochtend.  
Ik ben vanochtend zelf ook een geurronde wezen doen en ik kan uw klachten bevestigen en toewijzen aan 
bodemassen die bij ons op het terrein aanwezig zijn. Doordat het zo goed als windstil was kan er een ophoping van 
de geuren van bodemassen hebben plaatsgevonden waardoor deze met een zucht wind bij u terecht is gekomen. 
Wij gaan inspanningen verrichten om deze geurhinder in de toekomst te voorkomen.  
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, beheerder Technische Installaties 

T +31(0)88 -  | M +31 (0)6   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
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Van:
Verzonden: dinsdag 11 april 2023 16:32
Aan:
CC:
Onderwerp: Woo-verzoek Nauerna

 
Senior Beleidsadviseur Industrie & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 12:10 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
CC: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: FW: Stankklacht 16 December 

Ter info 

@  ik weet nog zo net niet of geuroverlast bij het RIVM onderzoek over veili recreatie moet gaan. in januari 
maar bespreken met elkaar 

@  je hoeft niks te doen, maar weet dat dit nog speelt. 

@  en  dit ligt bij de OD NZKG. Volgens mij zouden zij in contact treden met BGN over deze klachten. Ik 
weet niet of dat is gebeurd en wat daar is uitgekomen. Ik kan me wel voorstellen dat jullie dat eens nagaan, in 
reguliere gesprekken die jullie voeren. Het zijn klachten die steeds terugkomen, en het beïnvloedt het dossier Park 
Nauerna.  

En dat is ook niet te voorkomen, die afvalberg geeft hinder en de bewoners hebben via Park Nauerna een relatie 
met ons als beleidsadviseurs. Ik snap dat ze die relatie benutten, maar de formele lijn is richting de OD NZKG. Het 
draagt bij aan de spanning in de relatie tussen BGN en Afvalzorg, ook dat gebeurt, goed dat we ons daar bewust van 
zijn.   

Vriendelijke groeten, 

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid 
023   / 

Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 

5
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Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:52 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; '  
Onderwerp: Stankklacht 16 December 
 
Beste  
 
Zie onderstaande over het blijvende stankprobleem. 
Kun jij hier vanuit directieniveau op reageren en nu eindelijk echte oplossingen uit laten voeren. 
We zijn klaar met het pappen en nathouden.  
Die overlast moet nu een keer serieus worden aangepakt. 
Ik heb geen zin om je wederom met Kerst te moeten bellen. 
 
@  @  @  @  ik heb jullie in de CC gezet omdat dit naast het RIVM-traject ook serieuze 
aandacht moet krijgen. Mijn verzoek is om het ook op de agenda te zetten van het volgende bestuurlijk overleg. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:32 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 

@hotmail.com' @hotmail.com> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 16 December 
 
Beste  
 
Dank voor de snelle reactie. 
 
Voor alle duidelijkheid geef ik mee dat deze stank zeer regelmatig is te ruiken. 
Wij maken ons ook grote zorgen over onze gezondheid omdat naast stank er wellicht ook schadelijke stoffen in de 
lucht zitten. 
Daarmee doe ik een beroep op jullie om snel een oplossing uit te voeren. 
 
Als ik even mee mag denken, dan zie ik 2 acties die jullie kunnen uitvoeren: 

1. De bergen bodemassen (zowel ruw alsook behandeld) continu goed nat houden; 
2. De bergen af te voeren naar afnemers en daarmee de voorraad/hoogte te minimaliseren; 

 
Ik hoor graag wat jullie op welk moment zullen oppakken. 
Daarnaast heb ik het verzoek of jullie dit ook bij de omgevingsdienst kunnen melden. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 10:50 
Aan @nauerna.com; @hotmail.com 
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CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: Geurklacht 16 December 
 
Geachte mevrouw  en meneer   
 
Uw klachten zijn in goede orde ontvangen. Ik vind het zeer spijtig dat u geuroverlast heeft ondervonden deze 
ochtend.  
Ik ben vanochtend zelf ook een geurronde wezen doen en ik kan uw klachten bevestigen en toewijzen aan 
bodemassen die bij ons op het terrein aanwezig zijn. Doordat het zo goed als windstil was kan er een ophoping van 
de geuren van bodemassen hebben plaatsgevonden waardoor deze met een zucht wind bij u terecht is gekomen. 
Wij gaan inspanningen verrichten om deze geurhinder in de toekomst te voorkomen.  
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, beheerder Technische Installaties 

T +31(0)88 -  | M +31 (0)6 -   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
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Op dit moment is het belangrijk dat serieus wordt gekeken naar de stankklacht en tegelijkertijd het zorgpunt van de 
AVI-afvalbergen. Beknopt beschreven wordt het probleem veroorzaakt, omdat er grote bergen verstuifbaar afval 
geplaatst zijn. 
Een simpele oplossing is om deze bergen laag te houden en beter te besproeien. 
Er is geen instantie die hier serieus mee bezig is en dat moet nu gebeuren. 
 
Dus samengevat, het oppakken van de overlast heeft meer prioriteit dan het melden ervan. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 14:46 
Aan: @nauerna.com> 
CC: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Hallo beste   
 
Dank voor de mail en toelichting. 
Wat ik opmaak uit de mail is de vraag of de provincie kan helpen met het realiseren van een koppeling tussen de 
klachten-app van de bewoners en het meldformulier-systeem van de ODNZKG? 
Klopt dat? 
Indien zo, wat ik kan doen is het volgende: 
Informeren of er aanknopingspunten te halen zijn uit andere gevallen, waar koppelingen gerealiseerd zijn tussen 
bewoners-apps en meldsystemen van de Omgevingsdiensten.  
 
Als ik aanknopingspunten vind, zal ik het natuurlijk laten weten.  
Kan even duren, verwacht dat ik pas eind september meer weet. 
 
Met vriendelijk dank en groet, 

 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
Werkdagen: maandag, woensdag, donderdag 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: woensdag 11 augustus 2021 12:37 
Aan: @noord-holland.nl> 
CC: @noord-holland.nl>; @atosborne.nl> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste  
 
Bedankt voor je bericht. 
We zijn bekend met de ODNZKG. 
 
De manier van melden bij de OD is ons bekend en daar wordt al jaren over gediscussieerd. 
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Om snel op te laten treden moet er een bericht naar Afvalzorg. Als belangengroep willen we ook goed overzicht 
houden. 
 
Vandaar dat we al vele jaren geleden een toegankelijke app hebben gemaakt die de melding per mail verstuurt naar: 

1. Afvalzorg 
2. Belangengroep Nauerna 
3. ODNZKG 

 
Helaas weigert de OD de mail op te pakken als stankmelding en wordt hetzelfde gezegd als wat jij nu doorgeeft, dat 
het apart gemeld moet worden in het systeem van de OD. 
Wij zien dat als een omslachtige extra actie in de orde van ‘paarse krokodil’. 
Zelf heb ik in het verleden helemaal een koppeling gemaakt naar het systeem van de OD, maar daar is zoveel tijd en 
energie in gaan zitten zonder resultaat dat ik daar ook geen moeite meer voor ga doen. 
 
Voor onderstaande geldt dat dit geen incident is, maar een structureel probleem. 
Als Afvalzorg overlast veroorzaakt en dit niet zelf wil/kan oplossen, dan dient dit te worden aangepakt door de 
overheden. 
Dit betreft sowieso stankoverlast, maar daarnaast is het zorgpunt dat de onafgedekte hoge bergen afval afkomstig 
van de afvalverbrandingsinstallaties milieu- en gezondheidsproblemen veroorzaken. 
 
Het dringende verzoek aan de overheden om dit kritisch te onderzoeken. 
Daarbij dient niet alleen gekeken te worden naar de afgegeven vergunningen, maar juist of de veiligheid 
daadwerkelijk geborgd is. Een vergelijking met de Tata-problematiek is wellicht op z’n plaats dat (gevoelsmatig) 
bedrijfsbelang boven burgerbelang wordt gesteld, maar we hopen dat de OD het met wat druk vanuit provincie en 
gemeente nu serieus oppakt. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: woensdag 11 augustus 2021 12:05 
Aan: @nauerna.com 
Onderwerp: FW: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Hai beste , 
 
Uw bericht van hieronder met melding van geur en stof op/rondom terrein Nauerna kwam bij mij terecht. 
Verzoek is, zou u uw melding (ook) willen doen bij de ODNZKG? Dat is de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied, u 
bent wellicht bekend met hun? Dan kunnen zij alle meldingen centraal verzamelen, en verdere actie ondernemen 
indien nodig. 
Hier de link naar hun loket: Melden overlast Noordzeekanaalgebied - Loket OD NZKG 
 
Met veel dank, 
Vriendelijke groeten, 

 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
Werkdagen: maandag, woensdag, donderdag 
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Van: @nauerna.com>  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 13:48 
Aan: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; '  
Onderwerp: FW: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste     --- CC   
 
Afgelopen weekend hebben we wederom irritante stankoverlast ervaren. 
De zorgen over verstuiving van de grote bergen AVI-afval nemen daarmee ook toe. 
 
Het valt misschien buiten de opdracht voor het RIVM, maar het lijkt me goed dat jullie hiervan op de hoogte zijn. 
Vandaar dat ik het mailtje heb doorgezet. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 13:41 
Aan: mit@afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 
@hotmail.com' @hotmail.com>; @odnzkg.nl>; 

'belangengroep@nauerna.com' <belangengroep@nauerna.com> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste  
 
Helaas hebben we vrijwel het hele weekend last gehad van de stank. 
Vandaag valt het mee, maar dat komt omdat de wind nu meer uit ZZW komt. 
 
Ik ben net even op de fiets gestapt om te controleren waar de geur nu valt waar te nemen. 
Dat is op het fietspad ter hoogte van de AVI-afvalbergen; daarmee wordt duidelijk dat dat de bron is. 
Zeker met harde wind vanuit wind uit het westen of zuidwesten heeft buurtschap Nauerna last van deze stank. 
Zoals bekend komt de wind vaak uit die hoek, dus hebben we er vaak mee te maken. 
 
Naast stankoverlast maken we ons ook zorgen over de stofdeeltjes. 
Vooruitlopend op een antwoord op de vraag welke maatregelen jullie denken te gaan nemen, wil ik graag weten of 
jullie afgelopen dagen hebben gedaan om de verstuiving tegen te gaan. Volgens mij zou er moeten worden 
gesproeid, maar ik heb deze activiteiten niet waar kunnen nemen. 
 
Groeten, 

 
 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 21:14 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 
@hotmail.com' @hotmail.com>; @odnzkg.nl>; 

'belangengroep@nauerna.com' <belangengroep@nauerna.com> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste  
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Dank voor het ook schriftelijk terugkoppelen op de stankklacht. 
Je had aardig wat collega’s van Afvalzorg in de CC gezet. 
Het lijkt me handig om ook iemand van de ODNZKG erbij te voegen, vandaar dat ik  in de CC gezet 
heb. 
 
Zoals ik telefonisch al aangaf is de bevinding van jullie niet (geheel) juist. 
Ik gaf al aan dat de stank afkomstig is vanaf jullie terrein, te weten de grote bulten afval links van jullie ingang (en/of 
de installatie eromheen). 
Volgens mij betreft dat AVI-bodemassen, waarover ik al meermaals heb aangegeven dat dit verstuift en stinkt. 

Bij weinig wind ruik je het al direct aansluitend op de dijk, maar als het harder waait vanuit zuidwestelijke richting 
(en daar komt de wind vaak vandaan), dan ruik je dezelfde lucht nabij onze woningen. 
 
Ik ben vanmiddag na ons gesprek ter plaatse poolshoogte gaan nemen en inderdaad kwam het van de hoge bergen 
afval. 
Een aantal buren die dat rondje wandelen kwamen tot dezelfde conclusie. 
 
Wij hadden begrepen dat de AVI-bodemas-verwerking niet tot geuroverlast zou leiden, maar naar onze mening leidt 
het wel tot stankoverlast.  
Ik ga er vanuit dat jullie dit probleem ook willen oplossen; vandaar de vraag wat jullie voor maatregelen denken te 
kunnen nemen. 
 
@  het verzoek om ook vanuit de omgevingsdienst mee te denken hoe de overlast kan worden aangepakt. 
 
Groeten, 

 
 
 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 16:11 
Aan @nauerna.com; @hotmail.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>;  

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Geachte heer  geachte mevrouw  
 
Beste  
 
Naar aanleiding van uw klacht heeft mijn collega een geurronde gedaan. Hieronder onze bevindingen: 
Vanmiddag is de wind gedraaid van ZZO naar ZZW. Er is visachtige geur waargenomen op de dijk langs de 
Jachthaven.  
 
De geur lijkt niet afkomstig te zijn vanaf de stortplaats maar lijkt te worden meegevoerd met de wind vanuit het 
havengebied. Met de neus richting het water, de jachthaven en het havengebied kan een visachtige geur worden 
waargenomen. 
 
Bovenstaande bevindingen en de inhoud van het prettige gesprek dat wij telefonisch hebben gehad zal ik intern 
terugkoppelen. 
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, senior beheerder technische installaties 
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T +31(0)  | M +31   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
    
Van: Nauerna Stankklacht App [mailto:noreply@moreapp.com]  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 14:08 
Aan: Info Afvalzorg <info@afvalzorg.nl>; klacht <klacht@afvalzorg.nl>; belangengroep@nauerna.com; 
Omgevingsklachten@odnzkg.nl 
Onderwerp: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 

Beste ontvanger, 

Hierbij ontvangt u een stankklacht in of nabij het buurtschap Nauerna. 
De registratie is als PDF bijgesloten. 

Met vriendelijke groet, 
namens Belangengroep Nauerna 
Moreapp-Stankklacht-formulier 
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Beste  
 
Het meest eenvoudig en snelste is als de meldingen die nu per mail worden aangeboden gewoon direct worden 
opgepakt door ODNZKG. Als dat voorlopig wordt gehanteerd, dan kan daarnaast nog het e.e.a. in gang gezet worden 
om een betere koppeling te maken. 
 
Op dit moment is het belangrijk dat serieus wordt gekeken naar de stankklacht en tegelijkertijd het zorgpunt van de 
AVI-afvalbergen. Beknopt beschreven wordt het probleem veroorzaakt, omdat er grote bergen verstuifbaar afval 
geplaatst zijn. 
Een simpele oplossing is om deze bergen laag te houden en beter te besproeien. 
Er is geen instantie die hier serieus mee bezig is en dat moet nu gebeuren. 
 
Dus samengevat, het oppakken van de overlast heeft meer prioriteit dan het melden ervan. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 14:46 
Aan: @nauerna.com> 
CC: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Hallo beste , 
 
Dank voor de mail en toelichting. 
Wat ik opmaak uit de mail is de vraag of de provincie kan helpen met het realiseren van een koppeling tussen de 
klachten-app van de bewoners en het meldformulier-systeem van de ODNZKG? 
Klopt dat? 
Indien zo, wat ik kan doen is het volgende: 
Informeren of er aanknopingspunten te halen zijn uit andere gevallen, waar koppelingen gerealiseerd zijn tussen 
bewoners-apps en meldsystemen van de Omgevingsdiensten.  
 
Als ik aanknopingspunten vind, zal ik het natuurlijk laten weten.  
Kan even duren, verwacht dat ik pas eind september meer weet. 
 
Met vriendelijk dank en groet, 

 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 

l@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
Werkdagen: maandag, woensdag, donderdag 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: woensdag 11 augustus 2021 12:37 
Aan: @noord-holland.nl> 
CC: @noord-holland.nl>; @atosborne.nl> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
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Beste  
 
Bedankt voor je bericht. 
We zijn bekend met de ODNZKG. 
 
De manier van melden bij de OD is ons bekend en daar wordt al jaren over gediscussieerd. 
Om snel op te laten treden moet er een bericht naar Afvalzorg. Als belangengroep willen we ook goed overzicht 
houden. 
 
Vandaar dat we al vele jaren geleden een toegankelijke app hebben gemaakt die de melding per mail verstuurt naar: 

1. Afvalzorg 
2. Belangengroep Nauerna 
3. ODNZKG 

 
Helaas weigert de OD de mail op te pakken als stankmelding en wordt hetzelfde gezegd als wat jij nu doorgeeft, dat 
het apart gemeld moet worden in het systeem van de OD. 
Wij zien dat als een omslachtige extra actie in de orde van ‘paarse krokodil’. 
Zelf heb ik in het verleden helemaal een koppeling gemaakt naar het systeem van de OD, maar daar is zoveel tijd en 
energie in gaan zitten zonder resultaat dat ik daar ook geen moeite meer voor ga doen. 
 
Voor onderstaande geldt dat dit geen incident is, maar een structureel probleem. 
Als Afvalzorg overlast veroorzaakt en dit niet zelf wil/kan oplossen, dan dient dit te worden aangepakt door de 
overheden. 
Dit betreft sowieso stankoverlast, maar daarnaast is het zorgpunt dat de onafgedekte hoge bergen afval afkomstig 
van de afvalverbrandingsinstallaties milieu- en gezondheidsproblemen veroorzaken. 
 
Het dringende verzoek aan de overheden om dit kritisch te onderzoeken. 
Daarbij dient niet alleen gekeken te worden naar de afgegeven vergunningen, maar juist of de veiligheid 
daadwerkelijk geborgd is. Een vergelijking met de Tata-problematiek is wellicht op z’n plaats dat (gevoelsmatig) 
bedrijfsbelang boven burgerbelang wordt gesteld, maar we hopen dat de OD het met wat druk vanuit provincie en 
gemeente nu serieus oppakt. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: woensdag 11 augustus 2021 12:05 
Aan: @nauerna.com 
Onderwerp: FW: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Hai beste , 
 
Uw bericht van hieronder met melding van geur en stof op/rondom terrein Nauerna kwam bij mij terecht. 
Verzoek is, zou u uw melding (ook) willen doen bij de ODNZKG? Dat is de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied, u 
bent wellicht bekend met hun? Dan kunnen zij alle meldingen centraal verzamelen, en verdere actie ondernemen 
indien nodig. 
Hier de link naar hun loket: Melden overlast Noordzeekanaalgebied - Loket OD NZKG 
 
Met veel dank, 
Vriendelijke groeten, 

 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 

l@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
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Werkdagen: maandag, woensdag, donderdag 

 
 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 13:48 
Aan: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>;  
Onderwerp: FW: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste     --- CC   
 
Afgelopen weekend hebben we wederom irritante stankoverlast ervaren. 
De zorgen over verstuiving van de grote bergen AVI-afval nemen daarmee ook toe. 
 
Het valt misschien buiten de opdracht voor het RIVM, maar het lijkt me goed dat jullie hiervan op de hoogte zijn. 
Vandaar dat ik het mailtje heb doorgezet. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 13:41 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 
@hotmail.com' @hotmail.com>; @odnzkg.nl>; 

'belangengroep@nauerna.com' <belangengroep@nauerna.com> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste  
 
Helaas hebben we vrijwel het hele weekend last gehad van de stank. 
Vandaag valt het mee, maar dat komt omdat de wind nu meer uit ZZW komt. 
 
Ik ben net even op de fiets gestapt om te controleren waar de geur nu valt waar te nemen. 
Dat is op het fietspad ter hoogte van de AVI-afvalbergen; daarmee wordt duidelijk dat dat de bron is. 
Zeker met harde wind vanuit wind uit het westen of zuidwesten heeft buurtschap Nauerna last van deze stank. 
Zoals bekend komt de wind vaak uit die hoek, dus hebben we er vaak mee te maken. 
 
Naast stankoverlast maken we ons ook zorgen over de stofdeeltjes. 
Vooruitlopend op een antwoord op de vraag welke maatregelen jullie denken te gaan nemen, wil ik graag weten of 
jullie afgelopen dagen hebben gedaan om de verstuiving tegen te gaan. Volgens mij zou er moeten worden 
gesproeid, maar ik heb deze activiteiten niet waar kunnen nemen. 
 
Groeten, 

 
 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 21:14 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 
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@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 
@hotmail.com' @hotmail.com>; @odnzkg.nl>; 

'belangengroep@nauerna.com' <belangengroep@nauerna.com> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste  
 
Dank voor het ook schriftelijk terugkoppelen op de stankklacht. 
Je had aardig wat collega’s van Afvalzorg in de CC gezet. 
Het lijkt me handig om ook iemand van de ODNZKG erbij te voegen, vandaar dat ik  in de CC gezet 
heb. 
 
Zoals ik telefonisch al aangaf is de bevinding van jullie niet (geheel) juist. 
Ik gaf al aan dat de stank afkomstig is vanaf jullie terrein, te weten de grote bulten afval links van jullie ingang (en/of 
de installatie eromheen). 
Volgens mij betreft dat AVI-bodemassen, waarover ik al meermaals heb aangegeven dat dit verstuift en stinkt. 

Bij weinig wind ruik je het al direct aansluitend op de dijk, maar als het harder waait vanuit zuidwestelijke richting 
(en daar komt de wind vaak vandaan), dan ruik je dezelfde lucht nabij onze woningen. 
 
Ik ben vanmiddag na ons gesprek ter plaatse poolshoogte gaan nemen en inderdaad kwam het van de hoge bergen 
afval. 
Een aantal buren die dat rondje wandelen kwamen tot dezelfde conclusie. 
 
Wij hadden begrepen dat de AVI-bodemas-verwerking niet tot geuroverlast zou leiden, maar naar onze mening leidt 
het wel tot stankoverlast.  
Ik ga er vanuit dat jullie dit probleem ook willen oplossen; vandaar de vraag wat jullie voor maatregelen denken te 
kunnen nemen. 
 
@  het verzoek om ook vanuit de omgevingsdienst mee te denken hoe de overlast kan worden aangepakt. 
 
Groeten, 

 
 
 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 16:11 
Aan: @nauerna.com; @hotmail.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>;  

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Geachte heer  geachte mevrouw  
 
Beste  
 
Naar aanleiding van uw klacht heeft mijn collega een geurronde gedaan. Hieronder onze bevindingen: 
Vanmiddag is de wind gedraaid van ZZO naar ZZW. Er is visachtige geur waargenomen op de dijk langs de 
Jachthaven.  
 
De geur lijkt niet afkomstig te zijn vanaf de stortplaats maar lijkt te worden meegevoerd met de wind vanuit het 
havengebied. Met de neus richting het water, de jachthaven en het havengebied kan een visachtige geur worden 
waargenomen. 
 
Bovenstaande bevindingen en de inhoud van het prettige gesprek dat wij telefonisch hebben gehad zal ik intern 
terugkoppelen. 
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Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, senior beheerder technische installaties 

T +31(0) 88  | M +31   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
    
Van: Nauerna Stankklacht App [mailto:noreply@moreapp.com]  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 14:08 
Aan: Info Afvalzorg <info@afvalzorg.nl>; klacht <klacht@afvalzorg.nl>; belangengroep@nauerna.com; 
Omgevingsklachten@odnzkg.nl 
Onderwerp: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 

Beste ontvanger, 

Hierbij ontvangt u een stankklacht in of nabij het buurtschap Nauerna. 
De registratie is als PDF bijgesloten. 

Met vriendelijke groet, 
namens Belangengroep Nauerna 
Moreapp-Stankklacht-formulier 
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Zie onderstaande mailwisseling. BGN ervaart dat er weinig tot niks gedaan wordt met hun klachten over geur. Wij 
verwijzen ze keurig naar de OD NZKG, maar de vraag is wat er gebeurt met hun klachten. Zouden jullie dit eens na 
willen gaan? het is een actieve inwoner en weet zijn weg naar ons goed te vinden, maar het is niet de eerste klacht 
die ons bereikt over geurhinder. Het zou helpen, ook voor de relatie, als we iets specifieker weten wat er met hun 
klachten gebeurt. 
 
En weet dat hij ook een directe lijn heeft met gedeputeerde Olthof, namelijk via het Park Nauerna. we zijn overigens 
niet voornemens om het onderzoek, dat het RIVM gaat uitvoeren naar veilige recreatie Park Nauerna, uit te breiden 
naar geurhinder. Dat valt, helaas voor BGN, buiten de scope van het onderzoek.  
 
Vriendelijke groeten, 
 

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid  
023   /  
 
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 

 
 

 
 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 10:13 
Aan: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: FW: Geurklacht 13-1 
 

 
 
Dat ik  belde voor het BO op 1 maart, bracht hij ook deze mail ter sprake. Heeft hij vanmorgen verzonden. 
Naar mening van BGN doet Afvalzorg te weinig aan de klachten. Ook vanuit de Omgevingsdienst wordt de reactie als 
te gering ervaren, ook door personeelswisselingen onduidelijk wie er mee bezig is (?).  
BGN doet een beroep op de provincie, om dit op zich te nemen, om hier een rol in te pakken. Hij verwijst wederom 
naar de mogelijkheid om dit in het overleg omtrent Park Nauerna op te nemen. 
Hij verwijst ook naar het Tata dossier, daar laat de provincie onderzoek doen door het RIVM naar wat er 
daadwerkelijk wordt uitgestoten, kan dat hier ook niet? 
 
Ik heb aangegeven dat de klachten in principe moeten worden ingediend bij de Omgevingsdienst. En dat ik met jou 
zou overleggen of en hoe we dit een vervolg kunnen geven. Wellicht een gesprek met de ODNZKG, hoe zij dit traject 
ervaren en welke acties er wellicht al lopen nav de klachten? 
 
 

 
Beleidsadviseur Bodem, Ondergrond en Afval 

Sector Omgevingsbeleid, Team Leefbaarheid 

 

Werkdagen ma, di, wo en do 

M   

@noord-holland.nl 

www.noord-holland.nl 

Houtplein 33  2012 DE Haarlem  
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Van: @nauerna.com>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 09:20 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 

@zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>; ' 
@afvalzorg.nl>; 'Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied' <behandelaarzaak@odnzkg.nl>; 

belangengroep@nauerna.com 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste   --- CC      OD 
 
We zijn al bijna 4 weken verder zonder dat ik een reactie heb mogen ontvangen op onderstaande mails. 
Vandaag is er wederom sprake van stank en stof van de AVI-bodemassen. 
Omdat jullie niet netjes reageren heb ik gemeente, provincie en omgevingsdienst in de CC gezet in de hoop dat het 
probleem nu wel serieus wordt aangepakt. 
 
Groeten, 

 
 
Referentie ODNZKG: 
mzrdrefpgxh94btvx09unlxxrqcrwy07pyeooku26kgp2lkferdrzm 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: woensdag 26 januari 2022 08:32 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
We zijn ondertussen meer dan 2 weken verder, terwijl ik nog totaal geen reactie heb mogen ontvangen. 
Misschien ben je op vakantie of ziek, maar dan kunnen  of  wellicht reageren. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 20 januari 2022 13:11 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
We zijn een week verder, maar ik heb nog geen reactie op mijn mail mogen ontvangen.  
Vandaar dat ik graag even bij je na wil vragen of je al wat antwoorden beschikbaar hebt. 
 
Groeten, 
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Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 15:43 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
Dank voor je terugkoppeling. 
Dat jullie er wat aan zullen doen heb ik nu al aardig wat keren te horen gekregen, maar omdat de stankoverlast aan 
blijft houden wil ik vragen: 

1. wat jullie nu al gedaan hebben? 
2. en wat jullie er aan gaan doen? 

 
Ik wil ook graag weten wat de oorzaak is. 
Via de omgevingsdienst heb ik zojuist opgevangen dat de oorzaak gerelateerd is aan het lossen van een schip en dat 
jullie het idee hebben dat het vooral damp is i.p.v. stof. 
Kunnen jullie wat extra informatie geven zodat ik beter begrijp waarom we overlast ervaren: 

3. Wordt het schip gelost met overladen van de as in vrachtwagens die vervolgens bij de bergen AVI-
bodemassen worden geleegd? 

4. Wordt dat laag bij de grond gedaan of bovenop de berg? 
5. Wat is de oorsprong van de AVI bodemassen?  

Van welke AVI is dit afkomstig en welke stoffen zitten hierin? 
6. Klopt het dat jullie momenteel niet sproeien bij deze activiteiten? 

 
Bij voorbaat dank voor het beantwoorden van de vragen. 
 
Groeten, 

 
 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 15:18 
Aan: @nauerna.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: Geurklacht 13-1 
 
Geachte heer   
 
Uw geurklacht is in goede orde ontvangen. Het is zeer spijtig dat u weer geuroverlast heeft ondervonden.   
Tijdens onze eigen geurronde hebben wij ook een geur waargenomen bij u in de omgeving wat afkomstig is van ons 
terrein.   
Wij zullen inspanningen verrichten om geuroverlast tegen te gaan in de toekomst.  

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, beheerder Technische Installaties 

T +31(0)88 -  | M +31 (0)6 -   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
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Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @zaanstad.nl>;  

@noord-holland.nl>; 'Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied' <behandelaarzaak@odnzkg.nl>; 
belangengroep@nauerna.com; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
Ik had gehoopt op meer transparantie om in harmonie samen de situatie te bespreken. 
Duidelijkheid over oorzaak, risico’s en verbeteringen kunnen helpen om de zorgen van de bewoners weg te nemen 
of jullie te bewegen om extra maatregelen te nemen. 
 
Maar als jullie de dialoog met de omwonenden liever niet willen voeren, dan zullen we bekijken of we via 
Omgevingsdienst of andere instanties evengoed duidelijkheid en verbeteringen kunnen verkrijgen en afdwingen. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 15:03 
Aan @nauerna.com> 
CC: @afvalzorg.nl>; @zaanstad.nl>; ' 

@noord-holland.nl>; 'Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied' <behandelaarzaak@odnzkg.nl>; 
belangengroep@nauerna.com; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Geachte heer , beste  
 
Wij stellen het indienen van klachten, als overlast wordt ervaren, zeer op prijs. Het is ook goed dat deze klachten bij 
de omgevingsdienst terecht komen, zodat zij hun protocol voor klachtenafhandeling kunnen hanteren.  
 
Naar aanleiding van klachten die bij ons binnenkomen, wordt door ons altijd serieus onderzoek ingesteld naar de 
aanwezigheid, ernst, oorzaak en mogelijke oplossingen. Wij vinden het belangrijk om in harmonie met onze omgeving 
te werken.  
 
Ook vandaag is naar aanleiding van twee ontvangen klachten onderzoek ingesteld. Op sommige plaatsen in het dorp 
hebben wij een lichte geur van bodemas waargenomen. Stofverspreiding hebben wij niet kunnen waarnemen. Wij 
gaan er vanuit dat de geur is veroorzaakt door de verwerking van bodemas op onze locatie en zullen, in overleg met 
de verwerkers van bodemas op onze locatie, bezien of via good housekeeping geurverspreiding nog verder is terug 
te dringen.  
 
Onze bevindingen zullen separaat worden gerapporteerd aan de Omgevingsdienst. 
 
Op de overige gestelde vragen gaan wij niet nader in. Ons beleid is om altijd te werken binnen de aan onze inrichting 
en activiteiten gestelde vergunningvereisten. Door middel van interne en externe controles wordt hierop door ons en 
door de Omgevingsdienst toegezien.  
 
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, hoofd Emissiebeheer 
 
Aanwezig van maandag tot en met donderdag. 

T +31(0)  | M +31 (0)6 -   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
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Van: @nauerna.com>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 09:20 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 

@zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>;  
@afvalzorg.nl>; 'Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied' <behandelaarzaak@odnzkg.nl>; 

belangengroep@nauerna.com 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Let op: Externe mail! 
Beste   --- CC      OD 
 
We zijn al bijna 4 weken verder zonder dat ik een reactie heb mogen ontvangen op onderstaande mails. 
Vandaag is er wederom sprake van stank en stof van de AVI-bodemassen. 
Omdat jullie niet netjes reageren heb ik gemeente, provincie en omgevingsdienst in de CC gezet in de hoop dat het 
probleem nu wel serieus wordt aangepakt. 
 
Groeten, 

 
 
Referentie ODNZKG: 
mzrdrefpgxh94btvx09unlxxrqcrwy07pyeooku26kgp2lkferdrzm 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: woensdag 26 januari 2022 08:32 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
We zijn ondertussen meer dan 2 weken verder, terwijl ik nog totaal geen reactie heb mogen ontvangen. 
Misschien ben je op vakantie of ziek, maar dan kunnen  of  wellicht reageren. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 20 januari 2022 13:11 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
We zijn een week verder, maar ik heb nog geen reactie op mijn mail mogen ontvangen.  
Vandaar dat ik graag even bij je na wil vragen of je al wat antwoorden beschikbaar hebt. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 15:43 
Aan: @afvalzorg.nl> 
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CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 13-1 
 
Beste  
 
Dank voor je terugkoppeling. 
Dat jullie er wat aan zullen doen heb ik nu al aardig wat keren te horen gekregen, maar omdat de stankoverlast aan 
blijft houden wil ik vragen: 

1. wat jullie nu al gedaan hebben? 
2. en wat jullie er aan gaan doen? 

 
Ik wil ook graag weten wat de oorzaak is. 
Via de omgevingsdienst heb ik zojuist opgevangen dat de oorzaak gerelateerd is aan het lossen van een schip en dat 
jullie het idee hebben dat het vooral damp is i.p.v. stof. 
Kunnen jullie wat extra informatie geven zodat ik beter begrijp waarom we overlast ervaren: 

3. Wordt het schip gelost met overladen van de as in vrachtwagens die vervolgens bij de bergen AVI-
bodemassen worden geleegd? 

4. Wordt dat laag bij de grond gedaan of bovenop de berg? 
5. Wat is de oorsprong van de AVI bodemassen?  

Van welke AVI is dit afkomstig en welke stoffen zitten hierin? 
6. Klopt het dat jullie momenteel niet sproeien bij deze activiteiten? 

 
Bij voorbaat dank voor het beantwoorden van de vragen. 
 
Groeten, 

 
 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 15:18 
Aan: @nauerna.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: Geurklacht 13-1 
 
Geachte heer   
 
Uw geurklacht is in goede orde ontvangen. Het is zeer spijtig dat u weer geuroverlast heeft ondervonden.   
Tijdens onze eigen geurronde hebben wij ook een geur waargenomen bij u in de omgeving wat afkomstig is van ons 
terrein.   
Wij zullen inspanningen verrichten om geuroverlast tegen te gaan in de toekomst.  

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, beheerder Technische Installaties 

T +31(0)88 -  | M +31 (0)6 -   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
    
Deze mail is afkomstig van buiten Afvalzorg, klik niet op links en open geen bijlagen tenzij de afzender bekend is en je zeker weet dat de 
inhoud veilig is. Indien spam -of vermoeden van spam, mail dan naar spam@afvalzorg.nl. 
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Ik sluit me hierbij aan. Volgens mij doen we er goed aan om een gesprek te hebben met de OD NZKG, met de 
mensen die betrokken zijn bij het klachtenloket, of de handhaver… ik weet het niet. Ik hoop ook dat  hierbij kan 
helpen, met wie we het beste om tafel kunnen. 
 
Vriendelijke groeten, 
 

 
 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid / secretaris bestuurlijk overleg Industrie en 
Gezondheid IJmond 
 
023- /  
 
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 

 
 

 
 
 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 10:44 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: uit het BO Park Nauerna: overlast van bewoners van de bergen bodemassen 
 
Ik ben het eens met jouw reactie   
 
Er zijn twee zaken die volgens mij moeten worden onderscheiden: 

1. Gemeente Zaanstad ‘doet’ het omgevingsmanagement en is daarin eerste aanspreekpunt voor haar 
inwoners. Als er vragen binnenkomen (vanuit de eigen raad of vanuit inwoners) over de stortplaats zullen zij 
deze beantwoorden en voor de beantwoording afstemming of hulp vragen aan ODNZKG en provincie, dat 
gebeurt in de praktijk regelmatig. In principe kan de gemeente Zaanstad daarbij rechtstreeks contact 
opnemen met hun accountmanager bij de OD. De OD stemt de beantwoording, als nodig, af met PNH. Nu is 
de praktijk dat Zaanstad dit via PNH voorlegt (zij zien ons als eerste aanspreekpunt want formeel bevoegd 
gezag), maar dit vind ik niet ideaal. Ik zit er als het ware tussen, omdat ik betrokken ben bij Park Nauerna. Ik 
heb dit zelf al teruggelegd bij de gemeente, maar dat vergt wellicht nog wat sturing van onze kant.   
 

2. ODNZKG is bevoegd gezag voor de stortplaats Wm en hebben een klachtenmeldpunt. De vraag die wordt 
gesteld is hoe de afhandeling is van de klachten die hier binnen komen. De inwoners stellen dat ze geen 
reactie krijgen op hun klachten, dat ze niet serieus worden genomen. In de praktijk legt een aantal 
bewoners ook hun klachten rechtstreeks voor aan Afvalzorg (via BGN), maar ook daar stellen de inwoners 
dat hun klachten niet serieus worden genomen. Afvalzorg verwijst op hun beurt  naar het 
klachtenmeldpunt van de OD. 

 
Het gesprek met de OD moet gaan over het klachtenmeldpunt. Hoe werkt dat, wat wordt er met de klachten 
gedaan, terugkoppeling? Daarnaast heeft Jeroen de toezegging gedaan aan BGN om bij de OD na te gaan hoe het zit 
met de klachten in relatie tot de vergunning en de handhaving van de stortplaats en de bedrijfsactiviteiten van 
Afvalzorg. Ofwel, vinden er situaties plaats die handhaving vergen, of valt alles binnen de vergunning? Wat 
natuurlijk niet wil zeggen dat de inwoners dan geen hinder ervaren. 
 
Met wie dit gesprek dan moet worden gevoerd, weet ik zo niet.  
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Beleidsadviseur Bodem, Ondergrond en Afval 

Sector Omgevingsbeleid, Team Leefbaarheid 

 

Werkdagen ma, di, wo en do 

M  (06)  

@noord-holland.nl 

www.noord-holland.nl 

Houtplein 33  2012 DE Haarlem  

 

 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 10:05 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: uit het BO Park Nauerna: overlast van bewoners van de bergen bodemassen 
 
Goedemorgen, 
 
Dank  voor het bericht. Deze reactie van de OD NZKG verbaast me enigszins, en eigenlijk ook weer niet. 
 
De verbazing zit ‘m in dat de gemeente toch niet bevoegd gezag is voor Nauerna? Dat is toch een bedrijf onder 
provinciaal gezag? Waarom zou een gemeente dan terugkoppeling moeten gaan geven aan inwoners over hun 
meldingen? Wat had de OD NZKG hierbij in gedachten, hoe hadden ze dat voor zich gezien? 
 

 
 

 
 

 
 

 
Wat vinden jullie hiervan? 
En hoe moet het verder? 
Voor zover ik kan overzien, ligt een gesprek met de OD voor de hand als vervolgstap. 
 
Goede groet, 

 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 17:05 
Aan: @noord-holland.nl> 
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Houtplein 33  2012 DE Haarlem  
  

 

  
  

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 16:28 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-
holland.nl> 
Onderwerp: RE: uit het BO Park Nauerna: overlast van bewoners van de bergen bodemassen 
  
Hai  en  
  
Ben bezig met doornemen van de mails van afgelopen 2 weken… 
Is mijn input nog nodig op vraagstuk van hieronder? 
  
Goede groet, 

 
  

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 

 
  

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 1 maart 2022 17:44 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
CC: @noord-holland.nl>; @noord-
holland.nl> 
Onderwerp: uit het BO Park Nauerna: overlast van bewoners van de bergen bodemassen 
Urgentie: Hoog 
  
Beste  en  
  
We zitten in het BO Park Nauerna. de bewoners hebben een attentie op de agenda gezet die hier 
kort besproken is. 
  
  
‘BGN brengt in dat zij blij zijn dat de stort gaat sluiten. 
  
Er wordt gerefereerd aan het veiligheidsoverleg. Bewoners ervaren veel overlast van het 
industriegedeelte. In 2012 is afgesproken dat de industrie geen overlast zou veroorzaken. 
Bodemassen zijn enorme bergen geworden. Voor het aanzien niet fijn, maar het is vooral 
geuroverlast. Op het moment dat we dit melden komt er niet de duidelijkheid dat er een aanpak 
volgt, en verbeteringen komen maar niet, maar het wordt steeds erger. En ze maken zich zorgen dat 
er stoffen vrijkomen die ongezond zijn voor de inwoners. Ze ervaren bij Afvalzorg dat het niet 
serieus genomen wordt, gemeente en provincie ook benaderd. BGN wil dat er stappen gezet 
worden opdat de overlast verdwijnt. ‘ 
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Jeroen Olthof heeft toegezegd om dit met de OD NZKG uit te gaan zoeken. In het gesprek over VTH 
taken.  

- Hoe zit het met de vergunning en hoe zit het met de handhaving?  
  
@  kan dit als vraag mogelijk al donderdag worden behandeld? We hebben de vraag al langer 
uitstaan bij de OD NZKG wat er met de klachten van bewoners gebeurt. we hadden het hier 
vanmorgen ook al even kort over, naast het omgevingsoverleg.  
  
  
Vriendelijke groeten, 
  

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid  
023-   /  
  
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 
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Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 21 juni 2022 11:03 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@Noord-Holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
<KOLSTERC@Noord-Holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-
holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-
holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-
holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>; 

@Noord-Holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

<wiersmah@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-
holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: overleg  morgen 
 
Beste mensen 
 
Morgen hebben Jelle en ik een regulier overleg met  van de OD NZKG, indien jullie nog attenties 
voor ons hebben horen we dit graag! 
 
Vriendelijke groeten, 
 

 
 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid / secretaris bestuurlijk overleg Industrie en 
Gezondheid IJmond 
 
023   /  
 
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 

 
 

 
 
 
 

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e
5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e
5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e



1

Van:
Verzonden: dinsdag 11 april 2023 16:17
Aan:
CC:
Onderwerp: Woo-verzoek Nauerna

 
Senior Beleidsadviseur Industrie & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: woensdag 23 november 2022 09:02 
Aan: @Noord-Holland.nl>; @noord-holland.nl>; 

@noord-holland.nl>; @Noord-Holland.nl>;  
@noord-holland.nl>; @Noord-Holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-

holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: FW: Bewoners Nauerna vooral bezorgd over grondwater en uitblijven parkje. Ergernis over stof en 
stank 

Ter info 

 en  hoe kijken jullie terug op de bijeenkomst? 

Vriendelijke groeten, 

 

Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid / secretaris bestuurlijk overleg Industrie en 
Gezondheid IJmond 

023   / 

Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 
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Van: @Noord-Holland.nl>  
Verzonden: woensdag 23 november 2022 08:43 
Aan: Jeroen Olthof <jeroen.olthof@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
CC: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @Noord-Holland.nl> 
Onderwerp: Bewoners Nauerna vooral bezorgd over grondwater en uitblijven parkje. Ergernis over stof en stank 
 
Noordhollands Dagblad 
 

Bewoners Nauerna vooral bezorgd over grondwater 
en uitblijven parkje. Ergernis over stof en stank 

Bewoners zijn met een luchtfoto van de stortplaats in de hand het gesprek aangegaan met 
deskundigen.© foto mediahuis 

Frans van den Berg 
Vandaag om 08:10 
NAUERNA 
Bewoners van het buurtschap Nauerna maken zich momenteel vooral druk over stof- en 
stankoverlast van de verwerking van bodemassen bij Afvalzorg. En wanneer wordt het eerste 
deel van het parkje nu eens opengesteld? 
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Dat waren de meest gehoorde vragen tijdens een inloopbijeenkomst dinsdagavond in restaurant 
De Waterraaf bij de jachthaven, met uitzicht op de stortplaats. Vrijwel alle inwoners van het 
buurtschap hebben trouwens uitzicht op de afvalheuvels. Zo’n vijftig bewoners maakten van de 
gelegenheid gebruik om vragen te stellen aan toezichthoudende instanties zoals de provincie, de 
Omgevingsdienst en Hoogheemraadschap. Afvalzorg was als bedrijf bewust niet uitgenodigd. 

Voorafgaande aan de bijeenkomst was SchipholWatch naar buiten gekomen met het nieuws dat 
de luchthaven Schiphol de afgelopen jaren met PFOS vervuilde grond heeft gestort op Nauerna. 
Afvalzorg laat in een reactie op dat artikel in deze krant weten dat de stortplaats Nauerna tot 1 
april van dit jaar juist diende voor het storten van onder andere verontreinigde grond. ,,Omdat 
PFOS en andere PFAS-verbindingen op heel veel plaatsen in het milieu in Nederland aanwezig 
zijn (en dus ook in de grond) bevat ook de grond die permanent is gestort deze verbindingen’’, 
laat het bedrijf weten. 

Is dat een gevaar voor het grondwater? ,,Nee. De stortplaats is voorzien van een 
onderafdichting, monitoring en een geohydrologische isolatie. Er is daarmee geen gevaar voor 
het grondwater’’, stelt Afvalzorg. Maar dinsdagavond bleek dat veel bewoners daar juist wel 
zorgen over hebben. Lekt er toch geen vervuiling naar het grondwater, was een veel gehoorde 
vraag. En waarom wordt er voor grondwatermetingen geen gebruik gemaakt van peilbuizen die 
indertijd bij bewoners in de tuin zijn geslagen? 

Straling 

Meetresultaten van het grondwater worden door instanties goed in de gaten gehouden zoals door 
de Autoriteit Nucleaire Veiligheid en Stralingsbescherming. ,,Indertijd hebben we al gemeld dat 
het afval dat Tata Steel heeft gestort wel radioactief is, maar dat de straling zeer gering is. We 
krijgen hier weer dezelfde vragen en kunnen bewoners dan opnieuw geruststellen. Die 
persoonlijke gesprekken zijn echt waardevol’’, laat een van de medewerkers van de ANVS 
weten. ,,Tata heeft het indertijd in afgesloten big bags aangeboden, dat is bij Nauerna neergezet 
en meteen afgedekt, net als met asbest wordt gedaan. We hebben geen straling meer gemeten.’’ 

Lees ook: Onrust onder bewoners Nauerna over radoactief polonium van Tata Steel 

De stortplaats is sinds 1 april gesloten. ,,Maar dat betekent niet dat er niets meer wordt gedaan. 
Er worden nu grote hoeveelheden bodemassen van vuilverbrandingsovens verwerkt en daarbij 
worden de bergen steeds hoger’’, merkt een bewoner op. Ook andere bewoners trekken 
daarover bij de medewerkers van de Omgevingsdienst aan de bel. Af en toe stinkt het enorm in 
het dorp. Maar vooral de stofwolken wekken ergernis op. ,,Als de wind verkeerd staat krijgen 
we de ene keer kolenstof vanuit de Amsterdamse haven en dan weer as van Afvalzorg. Dan zit 
alles buiten onder en komt het soms ook het huis in’’, wordt uitgelegd. De Omgevingsdienst 
komt maandelijks inspecteren bij Afvalzorg en een keer merkten de inspecteurs die stofwolken 
ook op. ,,Afvalzorg moet de asbergen nat houden om verwaaiing te voorkomen.’’ 

De gemeente kreeg veel vragen over waarom het eerste deel van het park nog steeds niet is 
geopend. Dat heeft weer te maken met het toegangspad. Dat zou gaan over een nog niet 
afgedekt deel van de stortplaats en dat vindt de gemeente niet veilig genoeg. Bewoners hebben 
wel ideeën over een ander ontsluitingspad en willen dat wel eens voorleggen aan Afvalzorg. 
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Verdere recreatie is pas mogelijk wanneer in 2024 het onderzoek van het RIVM klaar is over 
hoe er veilig kan worden gerecreerd op een afvalberg. 

Lees ook: RIVM gaat eindelijk onderzoeken hoe afvalberg Nauerna een veilig park kan 
worden: wel of geen folie over afval? 
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Dus hoort Nauerna erbij. 
 
Gr, 

 
 
 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 09:33 
Aan: @odnzkg.nl> 
Onderwerp: RE: verkenning geurbeleid 
 
Zit Nauerna er trouwens niet bij? 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
(Ik werk niet op woensdag) 

 
 

Van: @odnzkg.nl>  
Verzonden: woensdag 19 augustus 2020 12:22 
Aan: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: verkenning geurbeleid 
 
Hoi  
 
Hieronder de bedrijven met gemeentegrensoverschrijdende geuremissies: 
 

- Tata Steel 
- Forbo 
- ICL 
- Bunge 
- Givaudan 
- HVC Middenmeer 

 
Groet, 

 
 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: donderdag 6 augustus 2020 11:44 
Aan: @odnzkg.nl> 
Onderwerp: verkenning geurbeleid 
 
Hai beste  
 
Voor de evaluatie en verkenning van het geurbeleid:  

1) We willen graag een concreet overzicht van de complexe bedrijven in de provincie met gemeentegrens-
overschrijdende geurvraagstukken. Kan je hier een lijst van aan ons opsturen voor vr 21 aug? 

2) Ik heb wat tijd ingepland voor de analyse van de gesprekken met de gemeenten, in de week van 24-28 aug. 
Zal je vr 28 aug de allereerste indruk hiervan opsturen. Kan jij voor 14 sept naar dit eerste ruwe concept 
kijken? 

3) En kan jij bijv op do 27 aug ergens een uurtje? Om bij te praten over de analyse en de vervolg stappen. 

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e



3

 
Hoor het graag, 
Goede groet, 

 
 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
(Ik werk niet op woensdag) 

 
 

 Denk aan het milieu voor u besluit deze mail te printen! 

***********************************************************************************************
************************************************************************************ 

Aanvragen, meldingen, zienswijzen, klachten, verzoeken Wet openbaarheid van bestuur en verzoeken om 
informatie, kunnen uitsluitend via de daarvoor bestemde formulieren op digitale wijze worden ingediend en niet via 
dit e-mailadres. Als een digitaal formulier is ingediend wordt er een zaak aangemaakt in ons systeem. Verdere 
digitale communicatie vindt uitsluitend via de zaak plaats. Stukken of reacties die naar dit e-mailadres worden 
verzonden worden als niet ontvangen beschouwd, en er gaan geen wettelijke termijnen lopen. Informatie over de 
digitale werkwijze en de digitale bereikbaarheid van de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied is beschikbaar op 
de website van de OD NZKG. Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden ontleend. De Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit de elektronische verzending van dit 
bericht en de bijlage(n). De inhoud van dit e-mailbericht (en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n). Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en 
het bericht te verwijderen. De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied staat er niet voor in dat de integriteit van dit 
bericht behouden is gebleven. Ook garanderen wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is 
onderschept of vatbaar is geweest voor tussenkomst (door derden). 

***********************************************************************************************
************************************************************************************ 

 Denk aan het milieu voor u besluit deze mail te printen! 

***********************************************************************************************
************************************************************************************ 

Aanvragen, meldingen, zienswijzen, klachten, verzoeken Wet openbaarheid van bestuur en verzoeken om 
informatie, kunnen uitsluitend via de daarvoor bestemde formulieren op digitale wijze worden ingediend en niet via 
dit e-mailadres. Als een digitaal formulier is ingediend wordt er een zaak aangemaakt in ons systeem. Verdere 
digitale communicatie vindt uitsluitend via de zaak plaats. Stukken of reacties die naar dit e-mailadres worden 
verzonden worden als niet ontvangen beschouwd, en er gaan geen wettelijke termijnen lopen. Informatie over de 
digitale werkwijze en de digitale bereikbaarheid van de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied is beschikbaar op 
de website van de OD NZKG. Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden ontleend. De Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit de elektronische verzending van dit 
bericht en de bijlage(n). De inhoud van dit e-mailbericht (en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n). Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en 
het bericht te verwijderen. De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied staat er niet voor in dat de integriteit van dit 
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bericht behouden is gebleven. Ook garanderen wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is 
onderschept of vatbaar is geweest voor tussenkomst (door derden). 

***********************************************************************************************
************************************************************************************ 
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Van:
Verzonden: dinsdag 11 april 2023 16:14
Aan:
CC:
Onderwerp: Woo-verzoek Nauerna

 
Senior Beleidsadviseur Industrie & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 

 
@noord-holland.nl 

www.noord-holland.nl 

Van:   
Verzonden: woensdag 27 januari 2021 10:14 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: vraag: voorbereiding bijeenkomst Omgevingswet en Omgevingsverordening 2.0 

Voor de vervolgdiscussie over geur dinsdag: 
Hier staat de notitie van KokxDeVoogd: S:\Directies\BEL\OMB\Milieu\omgevingswet en verordening 
Als je nog iets wil checken of nazoeken over betekenis van OW op geur. 
Ik plak hieronder ook nog antwoord van KokxDeVoogd over verhouding provinciaal en gemeentelijk geurbeleid: 
In beginsel prevaleert het gemeentelijk beleid. Want: decentraal tenzij. Het “voormalige” gemeentelijke geurbeleid krijgt 
primair een vervolg in de regels van het omgevingsplan, op basis van de instructie dat geur aanvaardbaar moet zijn bij 
geurgevoelige gebouwen. De gemeente bepaalt wat de geurgevoelige gebouwen zijn, binnen de grenzen van artikel 5.91 Bkl.  
De provincie kan echter wel geurbeleid voeren in relatie tot de eigen bevoegdheid voor complexe bedrijven. Dat concentreert 
zich op het eerste gezicht op de bevoegdheid van GS om emissievoorschriften te stellen voor complexe bedrijven op basis van 
hoofdstuk 5 Ow en afdeling 3.3 Bal.  
Met een breder perspectief kan de provincie ook geurbeleid voeren in verband met de provinciale bevoegdheid om 
instructieregels te stellen voor de inhoud van het gemeentelijk omgevingsplan. Die instructies moeten echter wel uitgaan van 
de begrenzingen van subsidiariteit en proportionaliteit: er moet dus een provinciale reden zijn om geurbeleid te voeren (en te 
laten doorwerken via instructieregels) .  

Je kan/mag als provincie dus op zich iets opnemen over geur, maar moet voldoen aan propotionaliteit + 
subsidiariteit. En je moet als provincie een grondslag/reden hebben om geurbeleid op te nemen (bijv beleid gezonde 
leefomgeving of iets over cumulatief). 
En wat wel kan als provincie: sturen op emissie.  

Hier de clusters voor geur die nu in beeld zijn. Kan nog wat verschuiven afhankelijk hoe bedrijven zich ontwikkelen: 
Gemeenten Bedrijven 

1 Velsen, Beverwijk, Heemskerk Tata Steel 

2 Krommenie-Assendelft, Over-gemeenten 
(Wormer en Oostzaan), Heemskerk 

Forbo 

3 Amsterdam (vestigingsgemeente), Zaanstad ICL, Bunge, AEB, OBA 

145.1.2e

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e



2

4 Gooise Meren, Huizen, Blaricum Givaudan, Den Ouden 

5 Medemblik (incl Opperdoes), Hollands Kroon HVC Middenmeer, NV 
Afvalzorg 

6 Zaanstad (vestigingsgemeente), 
Haarlemmermeer 

Nauerna, Waeles 

 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 

 
@noord-holland.nl 

www.noord-holland.nl 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: maandag 25 januari 2021 08:38 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-
holland.nl>; @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>; 

@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl>;  
<maurik.van.hal@noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: vraag: voorbereiding bijeenkomst Omgevingswet en Omgevingsverordening 2.0 
 
Goedemorgen, 
 
Woensdag hebben we een bijeenkomst over de OW en OV2.0 voor het team Leefbaarheid. Collega’s uit het 
programma Gezonde Leefomgeving en  en   sluiten ook aan. 
 
De bijeenkomst heeft als doel om inzicht te krijgen welke vraagstukken nog beantwoord moeten worden. Ook 
hebben we een aantal nieuwe collega’s, voor hen heeft deze bijeenkomst ook het doel om kennis op te doen. 
 
Vraag: we zullen alle thema’s kort langslopen, ik wil jullie vragen om korte pitches voor te bereiden over de thema’s 
die in de verordening geregeld moeten worden. Als bijlage een format, een pitch duurt maximaal 7 minuten, dus 
echt op hoofdlijnen. 
 
Zou je daarin de volgende vragen willen beantwoorden? 
 

- Wat betekent de inwerkingtreding van de Omgevingswet voor het desbetreffende thema? 
- Wat moet er in de verordening geregeld worden? Hiervoor verwijs ik ook naar de 75 % versie, die vandaag 

in de staf Olthof wordt besproken, zie bijlage. 
- Welke vraagstukken moeten er nog beantwoord worden in kader van de verordening? Geef hierbij aan 

welke vraagstukken op de bestuurlijke tafel terecht moeten komen. 
- Wat heb je daar voor nodig? 
- Welke inspanning verlenen we nu om gemeenten voor te bereiden op hun nieuwe rol? 

 
Na de pitches gaan we met elkaar in gesprek over de vraag HOE we de komende tijd omgaan met deze vragen en de 
hulpbehoefte.  
 
Daarnaast gaan we ook wat hoger vliegen, en spreken we over de manier waarop Gezonde Leefomgeving een plek 
kan krijgen in de verordening of straks de omgevingsplannen van gemeenten.  
@  en  willen jullie deze inleiden aanstaande woensdag? 
 
Als je vragen hebt hoor ik het graag! 

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e
5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e
5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e



3

 
Vriendelijke groeten, 
 

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid  
023-   /  
 
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 
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Vriendelijke groeten, 
 

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid  
023-   /  
 
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 

 
 

 
 

 
 

Van @nauerna.com>  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 13:48 
Aan: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>;   
Onderwerp: FW: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste     --- CC   
 
Afgelopen weekend hebben we wederom irritante stankoverlast ervaren. 
De zorgen over verstuiving van de grote bergen AVI-afval nemen daarmee ook toe. 
 
Het valt misschien buiten de opdracht voor het RIVM, maar het lijkt me goed dat jullie hiervan op de hoogte zijn. 
Vandaar dat ik het mailtje heb doorgezet. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 13:41 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>;  

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 
@hotmail.com' @hotmail.com>; @odnzkg.nl>; 

'belangengroep@nauerna.com' <belangengroep@nauerna.com> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste  
 
Helaas hebben we vrijwel het hele weekend last gehad van de stank. 
Vandaag valt het mee, maar dat komt omdat de wind nu meer uit ZZW komt. 
 
Ik ben net even op de fiets gestapt om te controleren waar de geur nu valt waar te nemen. 
Dat is op het fietspad ter hoogte van de AVI-afvalbergen; daarmee wordt duidelijk dat dat de bron is. 
Zeker met harde wind vanuit wind uit het westen of zuidwesten heeft buurtschap Nauerna last van deze stank. 
Zoals bekend komt de wind vaak uit die hoek, dus hebben we er vaak mee te maken. 
 
Naast stankoverlast maken we ons ook zorgen over de stofdeeltjes. 
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Vooruitlopend op een antwoord op de vraag welke maatregelen jullie denken te gaan nemen, wil ik graag weten of 
jullie afgelopen dagen hebben gedaan om de verstuiving tegen te gaan. Volgens mij zou er moeten worden 
gesproeid, maar ik heb deze activiteiten niet waar kunnen nemen. 
 
Groeten, 

 
 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 21:14 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; ' 

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 
@hotmail.com' @hotmail.com>; @odnzkg.nl>; 

'belangengroep@nauerna.com' <belangengroep@nauerna.com> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 
Beste  
 
Dank voor het ook schriftelijk terugkoppelen op de stankklacht. 
Je had aardig wat collega’s van Afvalzorg in de CC gezet. 
Het lijkt me handig om ook iemand van de ODNZKG erbij te voegen, vandaar dat ik  in de CC gezet 
heb. 
 
Zoals ik telefonisch al aangaf is de bevinding van jullie niet (geheel) juist. 
Ik gaf al aan dat de stank afkomstig is vanaf jullie terrein, te weten de grote bulten afval links van jullie ingang (en/of 
de installatie eromheen). 
Volgens mij betreft dat AVI-bodemassen, waarover ik al meermaals heb aangegeven dat dit verstuift en stinkt. 

Bij weinig wind ruik je het al direct aansluitend op de dijk, maar als het harder waait vanuit zuidwestelijke richting 
(en daar komt de wind vaak vandaan), dan ruik je dezelfde lucht nabij onze woningen. 
 
Ik ben vanmiddag na ons gesprek ter plaatse poolshoogte gaan nemen en inderdaad kwam het van de hoge bergen 
afval. 
Een aantal buren die dat rondje wandelen kwamen tot dezelfde conclusie. 
 
Wij hadden begrepen dat de AVI-bodemas-verwerking niet tot geuroverlast zou leiden, maar naar onze mening leidt 
het wel tot stankoverlast.  
Ik ga er vanuit dat jullie dit probleem ook willen oplossen; vandaar de vraag wat jullie voor maatregelen denken te 
kunnen nemen. 
 
@  het verzoek om ook vanuit de omgevingsdienst mee te denken hoe de overlast kan worden aangepakt. 
 
Groeten, 

 
 
 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 16:11 
Aan: @nauerna.com; @hotmail.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>;  

@afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: RE: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
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Geachte heer  geachte mevrouw  
 
Beste  
 
Naar aanleiding van uw klacht heeft mijn collega een geurronde gedaan. Hieronder onze bevindingen: 
Vanmiddag is de wind gedraaid van ZZO naar ZZW. Er is visachtige geur waargenomen op de dijk langs de 
Jachthaven.  
 
De geur lijkt niet afkomstig te zijn vanaf de stortplaats maar lijkt te worden meegevoerd met de wind vanuit het 
havengebied. Met de neus richting het water, de jachthaven en het havengebied kan een visachtige geur worden 
waargenomen. 
 
Bovenstaande bevindingen en de inhoud van het prettige gesprek dat wij telefonisch hebben gehad zal ik intern 
terugkoppelen. 
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, senior beheerder technische installaties 

T +31(0) 88 -  | M +31   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
    
Van: Nauerna Stankklacht App [mailto:noreply@moreapp.com]  
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 14:08 
Aan: Info Afvalzorg <info@afvalzorg.nl>; klacht <klacht@afvalzorg.nl>; belangengroep@nauerna.com; 
Omgevingsklachten@odnzkg.nl 
Onderwerp: Ontvangen registratie 'Stankklacht Nauerna' 
 

Beste ontvanger, 

Hierbij ontvangt u een stankklacht in of nabij het buurtschap Nauerna. 
De registratie is als PDF bijgesloten. 

Met vriendelijke groet, 
namens Belangengroep Nauerna 
Moreapp-Stankklacht-formulier 
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Ha  
 
Ik zie dat ik een typefout heb gemaakt! 
Ik bedoelde woensdag 16 februari! Dat ook ok? 
Leuk als het lukt. 
 
En fijn als jij een voorstel wil doen voor handig rondje langs de grote  
 
Waar woon jij?  
Vermoed dat jouw privé auto – neem aan dat je brandstof kan declareren? - of dienstauto OD handigste is. 
Heb je zelf een voorkeur? 
 
Goede groet, 

 
 
 
 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
Werkdagen: maandag, woensdag, donderdag 

 
 

Van: @odnzkg.nl>  
Verzonden: vrijdag 14 januari 2022 09:41 
Aan: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: langs bedrijven geurhinder 
 
Ik maak wel een voorstel voor een efficiënt rondje langs de grote  
 
Heb 17 feb inmiddels gereserveerd. 
 
i.v.m. reserveren: PNH- of OD-dienstauto? Of privé automobiel? 
 
Doei! 

 
 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: woensdag 12 januari 2022 10:01 
Aan: @odnzkg.nl> 
Onderwerp: RE: langs bedrijven geurhinder 
 
Hai  
 
OK, leuk, dan gaan we wat prikken. 
Heb jij een handig groepje bedrijven in gedachten? Wat is handig om te combineren met een ronde? 
Bijv over ongeveer een maand? 
Als schot voor de boeg: woensdag 17 februari? 
 
Goede groet, 
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Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 
Werkdagen: maandag, woensdag, donderdag 

 
 

Van: @odnzkg.nl>  
Verzonden: dinsdag 11 januari 2022 10:56 
Aan: @noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: langs bedrijven geurhinder 
 
Hoi  
 
Een goed plan! 
Dat gaan we inderdaad niet op 1 dag redden. 
Ik zal  vragen of zij ook interesse hebben. 
Wanneer had je in gedachten? 
 
Gr, 

 
 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: maandag 10 januari 2022 13:24 
Aan: @odnzkg.nl> 
Onderwerp: langs bedrijven geurhinder 
 
 
Hai beste  
 
Vraag. Zou je mij langs een aantal van de bedrijven met geurhinder kunnen meenemen? 
Dat we met de auto een ronde door de provincie doen, langs een aantal van de complexe bedrijven met geurhinder? 
Bijvoorbeeld Givaudan, die afvalverwerker bij Muiderberg, paar in westelijk havengebied, Forbo, Nauerna? 
Kan ook beginnen met/langs bedrijven in Noordzeekanaalgebied. 
Voor de logistiek, en dat we Givaudan en bijv verderop in de provincie (die afvalverwerker bij Medemblik?) een 
andere keer doen.  
 
Dat je dan wat verteld over de situatie, voorgeschiedenis, en wie weet kunnen we ter plekke ook wat waarnemen 
aan wat voor we stoffen we dan ruiken. 
 
Het is goed om een beter beeld te krijgen van de situatie en het vraagstuk in de praktijk. 
 
En wie weet wil er een collega mee?  en/of  
 
Hoor het graag, 
Alvast veel dank! 
Goede groet, 

  
 
 

 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
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Sector Omgevingsbeleid 
06  

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 

 
 
 
 
Aan dit bericht en eventuele bijlagen kunnen geen rechten worden ontleend. Het Provinciaal Bestuur van Noord-
Holland.  

 Denk aan het milieu voor u besluit deze mail te printen! 

Aanvragen, meldingen, zienswijzen, klachten, verzoeken Wet openbaarheid van bestuur en verzoeken om 
informatie, kunnen uitsluitend via de daarvoor bestemde formulieren op digitale wijze worden ingediend en niet via 
dit e-mailadres. Als een digitaal formulier is ingediend wordt er een zaak aangemaakt in ons systeem. Verdere 
digitale communicatie vindt uitsluitend via de zaak plaats. Stukken of reacties die naar dit e-mailadres worden 
verzonden worden als niet ontvangen beschouwd, en er gaan geen wettelijke termijnen lopen. Informatie over de 
digitale werkwijze en de digitale bereikbaarheid van de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied is beschikbaar op 
de website van de OD NZKG. Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden ontleend. De Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit de elektronische verzending van dit 
bericht en de bijlage(n). De inhoud van dit e-mailbericht (en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n). Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en 
het bericht te verwijderen. De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied staat er niet voor in dat de integriteit van dit 
bericht behouden is gebleven. Ook garanderen wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is 
onderschept of vatbaar is geweest voor tussenkomst (door derden). 

 Denk aan het milieu voor u besluit deze mail te printen! 

Aanvragen, meldingen, zienswijzen, klachten, verzoeken Wet openbaarheid van bestuur en verzoeken om 
informatie, kunnen uitsluitend via de daarvoor bestemde formulieren op digitale wijze worden ingediend en niet via 
dit e-mailadres. Als een digitaal formulier is ingediend wordt er een zaak aangemaakt in ons systeem. Verdere 
digitale communicatie vindt uitsluitend via de zaak plaats. Stukken of reacties die naar dit e-mailadres worden 
verzonden worden als niet ontvangen beschouwd, en er gaan geen wettelijke termijnen lopen. Informatie over de 
digitale werkwijze en de digitale bereikbaarheid van de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied is beschikbaar op 
de website van de OD NZKG. Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden ontleend. De Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit de elektronische verzending van dit 
bericht en de bijlage(n). De inhoud van dit e-mailbericht (en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n). Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en 
het bericht te verwijderen. De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied staat er niet voor in dat de integriteit van dit 
bericht behouden is gebleven. Ook garanderen wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is 
onderschept of vatbaar is geweest voor tussenkomst (door derden). 

 Denk aan het milieu voor u besluit deze mail te printen! 
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5.1.2e



5

Aanvragen, meldingen, zienswijzen, klachten, verzoeken Wet openbaarheid van bestuur en verzoeken om 
informatie, kunnen uitsluitend via de daarvoor bestemde formulieren op digitale wijze worden ingediend en niet via 
dit e-mailadres. Als een digitaal formulier is ingediend wordt er een zaak aangemaakt in ons systeem. Verdere 
digitale communicatie vindt uitsluitend via de zaak plaats. Stukken of reacties die naar dit e-mailadres worden 
verzonden worden als niet ontvangen beschouwd, en er gaan geen wettelijke termijnen lopen. Informatie over de 
digitale werkwijze en de digitale bereikbaarheid van de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied is beschikbaar op 
de website van de OD NZKG. Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden ontleend. De Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied sluit iedere aansprakelijkheid uit die voortvloeit uit de elektronische verzending van dit 
bericht en de bijlage(n). De inhoud van dit e-mailbericht (en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n). Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en 
het bericht te verwijderen. De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied staat er niet voor in dat de integriteit van dit 
bericht behouden is gebleven. Ook garanderen wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is 
onderschept of vatbaar is geweest voor tussenkomst (door derden). 
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Beleidsadviseur Bodem, Ondergrond en Afval 

Sector Omgevingsbeleid, Team Leefbaarheid 

 

Werkdagen ma, di, wo en do 

M  (06)  

@noord-holland.nl 

www.noord-holland.nl 

Houtplein 33  2012 DE Haarlem  

 

 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 16:28 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: RE: uit het BO Park Nauerna: overlast van bewoners van de bergen bodemassen 
 
Hai  en  
 
Ben bezig met doornemen van de mails van afgelopen 2 weken… 
Is mijn input nog nodig op vraagstuk van hieronder? 
 
Goede groet, 

 
 

yl 
Beleidsadviseur Milieu, Omgeving & Gezondheid 
Sector Omgevingsbeleid 
06 8 

@noord-holland.nl 
www.noord-holland.nl 

 
 

Van: @noord-holland.nl>  
Verzonden: dinsdag 1 maart 2022 17:44 
Aan: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
CC: @noord-holland.nl>; @noord-holland.nl> 
Onderwerp: uit het BO Park Nauerna: overlast van bewoners van de bergen bodemassen 
Urgentie: Hoog 
 
Beste  en  
 
We zitten in het BO Park Nauerna. de bewoners hebben een attentie op de agenda gezet die hier kort besproken is. 
 
 
‘BGN brengt in dat zij blij zijn dat de stort gaat sluiten. 
 
Er wordt gerefereerd aan het veiligheidsoverleg. Bewoners ervaren veel overlast van het industriegedeelte. In 2012 
is afgesproken dat de industrie geen overlast zou veroorzaken. Bodemassen zijn enorme bergen geworden. Voor het 
aanzien niet fijn, maar het is vooral geuroverlast. Op het moment dat we dit melden komt er niet de duidelijkheid 
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dat er een aanpak volgt, en verbeteringen komen maar niet, maar het wordt steeds erger. En ze maken zich zorgen 
dat er stoffen vrijkomen die ongezond zijn voor de inwoners. Ze ervaren bij Afvalzorg dat het niet serieus genomen 
wordt, gemeente en provincie ook benaderd. BGN wil dat er stappen gezet worden opdat de overlast verdwijnt. ‘ 
 
 
 
Jeroen Olthof heeft toegezegd om dit met de OD NZKG uit te gaan zoeken. In het gesprek over VTH taken.  

- Hoe zit het met de vergunning en hoe zit het met de handhaving?  
 
@  kan dit als vraag mogelijk al donderdag worden behandeld? We hebben de vraag al langer uitstaan bij de OD 
NZKG wat er met de klachten van bewoners gebeurt. we hadden het hier vanmorgen ook al even kort over, naast 
het omgevingsoverleg.  
 
 
Vriendelijke groeten, 
 

 
Strategisch Beleidsadviseur Milieu / Teamcoordinator Leefbaarheid  
023   /  
 
Volg nu ook Duurzaam Noord-Holland op: LinkedIn 
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De opslag van bodemas is een vergunde activiteit. Naleving van onze vergunning staat bij ons hoog in het vaandel. 
Wij proberen door middel van good housekeeping overlast naar de omgeving zoveel mogelijk te voorkomen. Hierover 
hebben wij ook zeer regelmatig contact met de gebruikers van onze locatie. Dit neemt niet weg dat er 
omstandigheden kunnen zijn, waardoor er toch geurbeleving kan plaatsvinden en dit past binnen hetgeen vergund is.  
 
Ik denk dat we vandaag met uitzonderlijke weersomstandigheden te maken hebben gehad. Het was en is vrijwel 
windstil. Daardoor kan geur accumuleren en de geurpluim als het ware gaan drijven. Ik denk dat hiervan momenteel 
sprake is. Vanochtend heb ik zelf ook een geurronde door Nauerna gedaan en een lichte bodemas geur kunnen 
waarnemen.  
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, manager Beheer & Nazorg 

T +31(0) 88 -  | M +31 06   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
    

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:52 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @zaanstad.nl>; @noord-holland.nl>;  

@noord-holland.nl>;  
Onderwerp: Stankklacht 16 December 
 
Let op: Deze mail is afkomstig van buiten Afvalzorg, klik niet op links en open geen bijlagen tenzij de afzender bekend is en je zeker weet dat 
de inhoud veilig is. Indien spam -of vermoeden van spam, mail dan naar spam@afvalzorg.nl. 
Beste  
 
Zie onderstaande over het blijvende stankprobleem. 
Kun jij hier vanuit directieniveau op reageren en nu eindelijk echte oplossingen uit laten voeren. 
We zijn klaar met het pappen en nathouden.  
Die overlast moet nu een keer serieus worden aangepakt. 
Ik heb geen zin om je wederom met Kerst te moeten bellen. 
 
@  @  @  @  ik heb jullie in de CC gezet omdat dit naast het RIVM-traject ook serieuze 
aandacht moet krijgen. Mijn verzoek is om het ook op de agenda te zetten van het volgende bestuurlijk overleg. 
 
Groeten, 

 
 

Van: @nauerna.com>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 11:32 
Aan: @afvalzorg.nl> 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl>; 

@hotmail.com' @hotmail.com> 
Onderwerp: RE: Geurklacht 16 December 
 
Beste  
 
Dank voor de snelle reactie. 
 
Voor alle duidelijkheid geef ik mee dat deze stank zeer regelmatig is te ruiken. 
Wij maken ons ook grote zorgen over onze gezondheid omdat naast stank er wellicht ook schadelijke stoffen in de 
lucht zitten. 

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e
5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

5.1. 2e  Woo



5

Daarmee doe ik een beroep op jullie om snel een oplossing uit te voeren. 
 
Als ik even mee mag denken, dan zie ik 2 acties die jullie kunnen uitvoeren: 

1. De bergen bodemassen (zowel ruw alsook behandeld) continu goed nat houden; 
2. De bergen af te voeren naar afnemers en daarmee de voorraad/hoogte te minimaliseren; 

 
Ik hoor graag wat jullie op welk moment zullen oppakken. 
Daarnaast heb ik het verzoek of jullie dit ook bij de omgevingsdienst kunnen melden. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

Van: @afvalzorg.nl>  
Verzonden: donderdag 16 december 2021 10:50 
Aan: @nauerna.com; @hotmail.com 
CC: @afvalzorg.nl>; @afvalzorg.nl> 
Onderwerp: Geurklacht 16 December 
 
Geachte mevrouw  en meneer   
 
Uw klachten zijn in goede orde ontvangen. Ik vind het zeer spijtig dat u geuroverlast heeft ondervonden deze 
ochtend.  
Ik ben vanochtend zelf ook een geurronde wezen doen en ik kan uw klachten bevestigen en toewijzen aan 
bodemassen die bij ons op het terrein aanwezig zijn. Doordat het zo goed als windstil was kan er een ophoping van 
de geuren van bodemassen hebben plaatsgevonden waardoor deze met een zucht wind bij u terecht is gekomen. 
Wij gaan inspanningen verrichten om deze geurhinder in de toekomst te voorkomen.  
 

Met vriendelijke groet,  
AFVALZORG 
 

, beheerder Technische Installaties 

T +31(0)88 -  | M +31 (0)6 -   
@afvalzorg.nl | www.afvalzorg.nl 

LinkedIn | Twitter | Facebook | disclaimer 
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